
A l'atenció de Maria Victòria Sànchez Herrero, regidora d'Esports a l'Ajuntament
D'Onil.

Preguem es informe sobre els motius de les recents modificacions a les bases 
de la convocatòria de selecció de personal per a les piscines municipals. Les 
modificacions es troben als apartats A i D del punt 7.1(Formació) i als apartats 
Ai B del punt 7.2(Experiència Professional) .

Al mateix temps, volem saber els motius de la posterior anul·lació d'aquesta 
convocatòria, adjudicant directament el servici a una empresa externa. D'acord 
amb aquesta adjudicació, volem ens informe sobre:

-Quina és la empresa? 

-Quins criteris s'han seguit per a la selecció d'aquesta?

-Quins requeriments s'han demanat a la empresa(selecció de personal, cost del 
servici...)?

-Quina és la diferència econòmica entre contractar aquesta empresa i seguir 
amb els criteris anteriors?

Sense més, preguem resposta per escrit i en caràcter d'urgència donada la 
imminent posada en marxa d'aquest servici.

Onil, 11 de juny de 2012
Grup Municipal del BLOC-Compromís per Onil

Signat: José Antonio Esteve Fuster
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